
Od: Ing. Jan Panenka (ODS), zastupitel 

 

Komu: Mgr. Jaroslav Pašmik, MBA (PRAHA 5 SOBĚ), starosta MČ 

Věc: INTERPELACE – Zásluhy nové koalice? 

        V Praze dne 7.3.2023 

 

Pane starosto, 

v rozhovoru při zahájení II. etapy stavby TT do Slivence jste mimo jiné 

do médií řekl: 

„Oblast Holyně a Barrandova se v dohledné době rozroste o dalších asi 

osm tisíc Pražanů. Místní ale už teď trápí řada věcí, jako nedostatečná 

vybavenost, na jejíž budování naši předchůdci moc nemysleli. To 

postupně měníme a ve spolupráci s hlavním městem, ale i soukromými 

investory zde připravujeme novou školku, obchodní dům nejen s 

potravinami ale i P+R parkoviště.“ 

Mohu Vás tedy požádat o upřesnění, jakými novými kroky současná 

koalice přispěla k:  

a) nové školce 

b) zmiňovanému obchodnímu domu (Kaufland), který má stavební 

povolení od roku 2021 

c) P+R parkovišti na konečné TT  

Děkuji za odpověď. 

 

Ing. Jan Panenka 

Zastupitel MČ P5 


